

LL REGENERATION

SYSTEM VITALITY

A care system for skin in need of regeneration.

LL再生紧肤活力系列

为需要再生紧肤的皮肤专门设计的活力护理系列

Starting in your 30s, biological factors, stress, and also a lack of sleep inhibit the skin's natural regeneration process. The first signs of skin aging become apparent: the skin starts to lose its elasticity and becomes more sensitive, appears duller and less resilient, develops fine lines and wrinkles. Without proper effective care, this aging process can be accelerated.

The LL REGENERATION care system range with LL-BioKomplex® is specially designed for skin going through this initial phase of aging and is targeted to counteract a lack of elasticity and vitality.

The highly effective LL-BioKomplex® was developed in the company's own laboratories some 40 years ago and optimized over time. Purely botanical ingredients with the latest technology, it combines natural and valuable care substances which promote regeneration and stimulate cell renewal for a visibly lively and taut complex. Studies show that within 14 days of using the LL-BioKomplex®, wrinkle depth is visibly reduced by up to 70%, skin is visibly firmer and smoother by up to 42%, and moisture levels have increased by 60%.

Like all Annemarie Börlind products, the LL REGENERATION care system range is:

- ✓ Made of 100% natural ingredients.
- ✓ To ensure purity, only the first pressings of natural and organic botanical extracts are used.
- ✓ Certified by EcoControl.
- ✓ Dermatologist tested for efficacy and skin compatibility.
- ✓ Made using natural spring water from the Black Forest of Germany, an area well-known for its pure spa waters and clean environment.
- ✓ Free of animal ingredients, paraffin, synthetic oils, mineral oil derivatives and genetically manipulated plants.

从30岁开始，皮肤的自然再生能力会受生理因素、压力和缺乏睡眠所抑制。皮肤老化的第一个迹象开始明显出现，如皮肤开始失去弹性、变得更加敏感、肤色暗沉和肌肉松弛及细纹和皱纹的形成等。如果没有给予适当的有效护理，皮肤的老化过程就会加速。

具有LL生物复合物的LL再生紧肤护理系列是专为初始面临老化过程的肌肤而研设，以应对克服皮肤缺乏弹性和活力等挑战。

高效的LL生物复合物在40多年前由安玛莉柏林自家的实验室研发，也随着时间一直不断地被改良优化。它结合了纯正的植物成分与最新的技术，并以全天然和有价值的护理物质，促进皮肤再生功能及刺激细胞更新，生成活化又紧实的组织。研究显示，使用LL生物复合物14天后，皱纹深度就可明显减少70%，皮肤紧实和平滑程度的改善高达42%，还有皮肤保湿度也增加了60%。

与所有安玛莉柏林产品一样，LL再生紧肤护理系列：

- ✓ 是100%纯天然成分。
- ✓ 为确保高效纯度，只使用第一阶段萃取的天然和有机植物提取物。
- ✓ 获得有机认证。
- ✓ 经皮肤科专家测试产品效性和皮肤相容性。
- ✓ 使用来自德国黑森林的天然泉水研制。此区以纯净温泉水和环境清洁闻名。
- ✓ 不含动物成分、石蜡、合成油、矿物油衍生物及转基因植物。

PROMOTION 促销活动

Purchase a minimum of RM300/S\$120 worth of any Annemarie Börlind products and enjoy 2 additional items at **40% off**.

购买任何安玛莉柏林产品值至少RM300/S\$120，即可以**40%的优惠折价**购买另外2个产品。

Terms and Conditions

1. Promotion period from 1 Jan to 28 Feb 2018, or while stocks last.
2. Discounted items carry no PV and BV.
3. Regular price items carry full PV and BV.
4. Not valid with any other concurrent promotions or Quantity Discount.
5. All purchases must be on a single receipt.
6. NewLife™ reserves the right to amend or change the terms and conditions without prior notice.

条规与细则

1. 促销活动期限：2018年1月1日至2月28日，存货售完即止。
2. 优惠折扣产品不带有单位分数和单位花红。
3. 原价产品带有完整的单位分数和单位花红。
4. 不可配合其他同期间的促销活动或数量折扣。
5. 所有采购必须在同一单据上。
6. 新生命有权随时更改或修订促销活动的条规与细则，恕不另行通知。



LL REGENERATION care system includes: LL再生紧肤护理系列包括:

Cleansing Milk

Removes makeup and impurities thoroughly from the face, neck, and décolleté. Soothes the skin with active substances from sage, chamomile, calendula and hamamelis. Contains St. John's wort which is a highly effective astringent and Echinacea which strengthens the skin's resistance power. The LL-Biokomplex® speeds up cell renewal and supports the skin as it becomes firmer and revitalized.

洁面乳

它可彻底去除脸部、肩及颈部的妆容和杂质。鼠尾草、洋甘菊、金盏花及金缕梅等活性物质具有舒缓肌肤的功效。其含有的圣约翰草是一种非常有效的收敛剂，紫锥菊则可加强皮肤的自然抵抗力。LL生物复合物可加速细胞再生功能，促进皮肤变得更加紧实和年轻。

Revitalizing Blossom Dew Gel

Provides the face, neck, and décolleté with intensive moisture. Refreshes the skin with aloe vera and vitamin C. Regenerates the skin with Echinacea. The LL-Biokomplex® is proven to accelerate cell renewal and ensure visibly firmer and revitalized skin. The skin is optimally prepared for the care products that follow.

活力紧肤花露

密集滋润脸部和肩颈部。所含有的芦荟和维生素C让肌肤焕然一新。紫锥菊可促进皮肤的再生功能。LL生物复合物已证实可加速皮肤的细胞更新，并确保皮肤变得更加紧实和年轻。为接下来要使用的护肤产品作好基础。

Day Cream

Shea butter strengthens the skin barrier. The LL-Biokomplex® stimulates the skin's own cell renewal resulting in visibly firmer and revitalized skin. This day cream is an ideal base for makeup.

日霜

乳木果具有增强皮肤屏障的功能。LL生物复合物可刺激皮肤细胞再生，明显恢复肌肤的紧实度和清新活力。此日霜可作为妆前理想的基底护肤品。

Night Cream

This night cream provides the skin with an intensive supply of care extracts that help restore the natural equilibrium of oil and moisture. Organic sesame oil helps prevent moisture loss. Hamamelis and calendula soothe the skin. St. John's wort lifts tired skin. Together with the LL-Biokomplex®, it has a moisturizing effect on dry, poorly moisturized skin.

晚霜

此晚霜可提供大量的护理精华，帮助肌肤恢复油脂和水分的自然平衡。有机芝麻油有助防止水分流失。金缕梅和金盏花可舒缓肌肤。圣约翰草能解除疲惫的肌肤。加上LL生物复合物，此产品可解决皮肤干燥、缺水的问题。

Eye Wrinkle Cream

Protects and smoothens the eye area with high-quality plant-based oils. Eyebright alleviates puffiness. The LL-Biokomplex® ensures visibly firmer and revitalized skin. It is a non-greasy emulsion, a perfect base for eye makeup.

眼霜

使用优质植物油保护和抚平眼部肌肤。小米草可消除眼睛浮肿问题。LL生物复合物可确保皮肤变得更加紧实和年轻。它清爽不油腻，是眼妆前应使用的完美基底护肤品。

LL Regeneration care system range is now available in **Travel Set**, offering you added convenience and care for your skin as you travel. The set comes with:
LL再生护肤系统现有提供**旅行套装**，让您旅游时也可方便使用和呵护肌肤。一整套的旅行套装包括：

- LL Regeneration Gentle System Vitality Cleansing Milk (50 ml)
LL再生紧肤活力温和洁面乳 (50毫升)
- LL Regeneration System Vitality Revitalizing Blossom Dew Gel (15 ml)
LL再生紧肤活力花露 (15毫升)
- LL Regeneration System Vitality Day Cream (15 ml)
LL再生紧肤活力日霜 (15毫升)
- LL Regeneration System Vitality Night Cream (15 ml)
LL再生紧肤活力晚霜 (15毫升)
- LL Regeneration System Vitality Eye Wrinkle Cream (1 Sachet)
LL再生活力眼霜 (1包)

